
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f.

Protokoll Årsmöte

Nationsmöte 6

När: 14.11.2023 kl.18:00

Var: ASA A120 Stora auditoriet, Fänriksgatan 3, 20500 Åbo

Närvarande: Emma Nordlund, Carina Horsma, Emilie Jäntti, Simon Hansson, Jenny Ek,
Anna Lillman, Rasmus Österlund, Ida Puskala, Elin Eklöf, Anni Lappalainen, Julia
Stenhammar, Emilia Lindberg, Wilma Lindholm, Karin Holmberg, Felix Räykkylä, Rebecca
Bergholm, Jessica Lehtinen, Emilia Laaksonen, William Lindholm, Jacob Österman, Oliver
Söderström, Linnéa Lans, Ronja Fast, Carolina Alopaeus, Alexander Strang, Ella Lindqvist,
Daniel Lundén, Julia Berlin, Patricia Ståhlberg, Emilia Sundström, Catharina Flythström,
Emilie Nordström, Ines Latvala, Fredrik Blomquist, Alexandra Grandell, Lina-Maria Frantz,
Henrik Ståhl, Linnéa Henriksson

§1. Mötets öppnande

Mötet öppnades klockan 18.16.

§2. Konstaterande av mötets stadgeenlighet och beslutsförhet

Kallelse till föreningsmöte utfärdas senast sju dagar före mötet till föreningens medlemmar

genom ett kallelsebrev per e-post. (Stadgar för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f.

§15)



Carina Horsma konstaterade att kallelsen till mötet skickades iväg i tid. Mötet

konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutsfört.

§3. Val av ordförande för mötet

På förslag av Emilia Sundström valdes Carina Horsma till ordförande för mötet.

§4. Val av sekreterare för mötet

På förslag av Carina Horsma valdes Emma Nordlund till sekreterare för mötet.

§5. Val av två protokolljusterare och vid behov två rösträknare för mötet

På förslag av Carina Horsma valdes Jenny Ek och Fredrik Blomquist till

protokolljusterare och vid behov två rösträknare för mötet.

Samtliga 36 mötesdeltagare hade rösträtt vid eventuella val under mötet.

§6. Godkännande av föredragningslistan

- §2: “Stadgar för NN vid Åbo Akademi r.f. §15” ändrades till “Stadgar

för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §15”.

Föredragningslistan godkändes med ovannämnda ändringar



.

§7. Godkännande av protokoll för Extra nationsmöte 31.10.2023
Protokollet för Extra nationsmöte 31.10.2023 godkändes utan ändringar.

§8. Val av Kurator för verksamhetsåret 2024

“Föreningens angelägenheter sköts av en styrelse som skall bestå av ordförande och sex
röstberättigade medlemmar: ordförande som kallas kurator, prokurator, sekreterare,
skattmästare, klubbhövding, värd och PR-chef. Styrelsen väljs av årsmötet. Av praktiska skäl
bör andelen styrelsemedlemmar med bakgrund i övriga högskolor än Åbo Akademi inte
överstiga två medlemmar. Styrelsen är beslutförd då kurator eller prokurator samt tre
medlemmar är närvarande.” (Stadgar för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §10)

Om Kurators uppgifter stadgas närmare i Arbetsordningen för Nyländska Nationen vid Åbo
Akademi r.f. §6

Förslag: Nationsmötet väljer Kurator för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit en intresseanmälan för kuratorsposten av
Ronja Fast. Hon presenterade sig och svarade på frågor.

Mötet godkände och valde Ronja Fast till kurator för verksamhetsåret 2024.

Beslut: Ronja Fast valdes till kurator för 2024

§9. Val av övriga styrelsemedlemmar för verksamhetsåret 2024

“Föreningens angelägenheter sköts av en styrelse som skall bestå av ordförande och sju
röstberättigade medlemmar: ordförande som kallas kurator, prokurator, sekreterare,
skattmästare,programvhef, klubbhövding, värd/värdinna och PR-chef. Styrelsen väljs av
årsmötet. Av praktiska skäl bör andelen styrelsemedlemmar med bakgrund i övriga högskolor
än Åbo Akademi inte överstiga tre (3) medlemmar. Styrelsen är beslutförd då kurator eller
prokurator samt fyra (4) medlemmar är närvarande.” (Stadgar för Nyländska Nationen vid
Åbo Akademi r.f. §10)

Om övriga styrelsemedlemmars uppgifter stadgas närmare i Arbetsordningen för Nyländska
Nationen vid Åbo Akademi r.f.:



Prokurator §7 Sekreterare §8 Skattmästare §9 Programchef §10 Klubbhövdingen §11
Värden/Värdinnan §12 och PR-chefen §13

Förslag: Nationsmötet väljer övriga styrelsemedlemmar för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde prokurator för verksamhetsår 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit en intresseanmälan för posten av Ida Puskala.
Hon presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Ida Puskala till
prokurator för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde sekreterare för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälningar för posten av Ida Puskala
och Linn Hyttinen. Eftersom Ida Puskala redan valdes till prokurator drog hon tillbaka sin
intresseanmälan. Linn Hyttinen var inte på plats, men hon hade bekräftat att hon fortfarande
var intresserad av att ställa upp och Carina Horsma läste upp en text som Hyttinen hade
skickat på förhand där hon presenterade sig själv. Mötet godkände och valde Linn Hyttinen
till sekreterare för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde skattmästare för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit en intresseanmälan för posten av Jacob
Österman. Han presenterade sig själv och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Jacob
Österman till skattmästare för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde programchef för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit en intresseanmälan för posten av Oliver
Söderström. Han presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Oliver
Söderström till programchef för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde klubbhövding för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det inte hade kommit någon intresseanmälan för posten. Oliver
Söderström presenterade posten för mötet. Patricia Ståhlberg nominerade sig själv till posten.
Hon presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Patricia Ståhlberg till
klubbhövding för verksamhetsåret 2024.



Nationsmötet valde värd/värdinna för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit en intresseanmälan för posten av Elin Eklöf.
Hon presenterade sig själv och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Elin Eklöf till
värdinna för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde PR-chef för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det inte hade kommit någon intresseanmälan för posten. Emilia
Sundström presenterade posten för mötet. Julia Berlin nominerade sig själv till posten. Hon
presenterade sig och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Julia Berlin till PR-chef
för verksamhetsåret 2024.

Beslut: Ida Puskala, Linn Hyttinen, Jacob Österman, Oliver Söderström, Patricia Ståhlberg,
Elin Eklöf och Julia Berlin valdes till övriga styrelsemedlemmar för verksamhetsåret 2024.

Henrik Ståhl anlände till mötet klockan 18.37.

Mötet tog en paus klockan 19.12. Mötet fortsatte klockan 19.25.

Linnéa Henriksson, Anna Lillman, Anni Lappalainen, Julia Stenhammar, Emilia Lindberg,
och Carolina Alopaeus lämnade mötet under pausen.

§10. Val av övriga funktionärer för 2024
Till Nyländska Nationen vid Åbo Akademis övriga funktionärer hör:

 ● Chefredaktör
 ● Arkivarie
 ● Webbansvarig
 ● Två till fem sångledare
 ● Två verksamhetsgranskare och två suppleanter

Förslag: Nationsmötet väljer övriga funktionärer för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde chefredaktör för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälningar för posten av Emilia
Sundström och Wilma Lindholm. De presenterade sig och svarade på frågor. Mötet beslöt att
välja båda till chefredaktör då det enligt nationens stadgar inte har specificerats att detta inte
skulle vara möjligt. Mötet valde Emilia Sundström och Wilma Lindholm till chefredaktörer
för verksamhetsåret 2024.



Nationsmötet valde arkivarie för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma hade meddelat sitt intresse för posten på förhand. Hon presenterade sig själv
och svarade på frågor. Mötet godkände och valde Carina Horsma till arkivarie för
verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde webbansvarig för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det inte hade kommit någon intresseanmälan för posten. Hon
nominerade William Lindholm till webbansvarig. Han godtog nomineringen. Mötet godkände
och valde William Lindholm till webbansvarig för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde sångledare för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälningar för sångledare av Ines
Latvala, Carina Horsma, Henrik Ståhl och Samuel Berg. Mötet godkände och valde dem till
sångledare för verksamhetsåret 2024.

Nationsmötet valde två verksamhetsgranskare och två suppleanter för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälningar för
verksamhetsgranskare av Rebecca Bergholm och Harri Valo. Som suppleanter nominerades
Henrik Ståhl och Sebastian Sandström. Mötet godkände och valde dem till
verksamhetsgranskare och suppleanter för verksamhetsåret 2024.

§11. Val av Ekonomiutskott för 2024

“Ekonomiutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av skattmästaren som sammankallare,
och av tre (3) till fem (5) övriga ekonomiskt kunniga medlemmar. Ekonomiutskottet sköter
förvaltningen av nationens ekonomiska ärenden och ekonomisk planering i samråd med
skattmästaren samt assisterar skattmästaren i ekonomiska frågor. Utskottet framlägger sina
förslag till nationsmöte. Inom utskottet väljs en näringslivsansvarig.” (Arbetsordning för
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §24)

Förslag: Nationsmötet väljer Ekonomiutskott för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för ekonomiutskottet av
Rasmus Österlund, Linda-Maria Frantz, Sara Palmgren, Simon Hansson och Kristoffer Bång.



På mötet fanns inga övriga intresserade. Mötet godkände och valde dem till ekonomiutskottet
för verksamhetsåret 2024.

§12. Val av Samkvämsutskott för 2024

“Samkvämsutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av klubbhövdingen eller värdinnan
som sammankallare, samt minst fyra (4) övriga medlemmar. Utskottets uppgift är att anordna
fester och sammankomster, och ansvara för program under dessa.” (Arbetsordning för
Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §25)

Förslag: Nationsmötet väljer Samkvämsutskott för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för samkvämsutskottet av
Emilie Suni, Rasmus Österlund, Jessica Lehtinen, Emilia Laaksonen, Jenny Ek, Emilia
Lindberg, Anna Lillman, Julia Stenhammar, Ella Lindqvist och Samuel Berg. På mötet fanns
inga övriga intresserade. Mötet godkände och valde dem till samkvämsutskottet för
verksamhetsåret 2024.

§13. Val av Programutskott för 2024

Programutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av programchef som sammankallare
samt minst fyra (4) övriga medlemmar. Utskottet planerar och förverkligar nationens
sommarträff och kultur- och idrottsevenemang.

Inom programutskottet är ansvarsområdena indelade i: • Kulturansvariga
• Idrottsansvariga
• Hembygdsansvariga

• Fanbärare och -vakter.
(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §26)

Förslag: Nationsmötet väljer programutskott för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för programutskottet av Julia
Huovinen, Helena Honkanen, Jessica Lehtinen, Alexandra Grandell, Aron Granholm, Linus
Kärnä. På mötet fanns inga övriga intresserade. Mötet godkände och valde dem till
programutskottet för verksamhetsåret 2024.

§14. Val av Pr-utskott för 2024



PR-utskottet väljs vid årsmötet. Utskottet består av PR-chef som sammankallare samt av
minst två (2) medlemmar. Dess uppgift är att skapa och utveckla innehållet i nationens
kommunikationskanaler och fotografera nationens evenemang möjligast mångsidigt.
(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §27)

Förslag: Nationsmötet väljer PR-utskott för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för PR-utskottet av
Linda-Maria Frantz och Emilia Sundström. Emilie Nordström nominerade Catharina
Flythström. Hon godtog nomineringen. Mötet godkände och valde dem till PR-utskottet för
verksamhetsåret 2024.

§15. Val av Redaktionen 2024

Redaktionen väljs vid årsmötet. Gruppen består av chefredaktören som sammankallare samt
minst tre (3) medlemmar.

Redaktionen åligger att ansvara för framställandet och layouten av nationens
medlemstidning samt digitala resurser.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §28)

Förslag: Nationsmötet väljer Redaktionen för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för redaktionen av Carina
Horsma, Rebecca Bergholm, Catharina Flythström, Ines Latvala, Emilie Jäntti, Karin
Holmberg, Wilma Lindholm och Mats Rosenqvist. Eftersom WIlma Lindholm redan valdes
till chefredaktör drog hon tillbaka sin intresseanmälan. På mötet fanns inga övriga
intresserade. Mötet godkände och valde dem till redaktionen för verksamhetsåret 2024.

§16. Val av Representationsutskott 2024

Representationsutskottet väljs vid årsmötet. Utskottet sammankallas av kuratorn. Utskottet
består av minst fyra (4) medlemmar som med fördel besökt nationens vänner
Representationsutskottet åligger att bistå styrelsen med värnandet om relationerna till
nationens vännationer/ -föreningar genom att bidra med kunskap, understöd och kontakter
till vännationerna/ -föreningarna.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §29)
Förslag: Nationsmötet väljer representationsutskott för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för representationsutskottet
av Carina Horsma, Julia Huovinen, Emilie Suni, Rasmus Österlund, Emilie Nordström,



Linda-Maria Frantz, Jenny Ek, William Lindholm, Ines Latvala, Emma Nordlund, Sara
Palmgren, Alexandra Grandell och Emilia Sundström. Simon Hansson och Jessica Lehtinen
nominerade sig själva till utskottet. Mötet godkände detta och samtliga valdes till
representationsutskottet för verksamhetsåret 2024.

§17. Val av Medlemsutskottet för 2024

Medlemsutskottet väljs vid årsmötet. Medlemsutskottet sammankallas av prokurator och
består av minst tre (3) medlemmar. Medlemsutskottet bistår prokuratorn i rekryteringen samt
aktiveringen av nya och existerande medlemmar.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §30)

Förslag: Nationsmötet väljer medlemsutskottet för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för medlemsutskottet av
Anni Lappalainen, Linnea Lans, Emma Nordlund, Karin Holmberg och Ella Lindqvist.
Carina Horsma nominerade Fredrik Blomquist. Han godtog nomineringen. Mötet godkände
detta och samtliga valdes till medlemsutskottet för verksamhetsåret 2024.

§18. Val av Årsfestkommitté för 2024

Årsfestkommittén väljs vid höstmötet och består av årsfestmarskalken, klubbhövdingen,
värden/värdinnan, skattmästaren samt tre (3) till sju (7) övriga medlemmar.

Kommitténs uppgift är att arrangera och förverkliga nationens årsfest.

(Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §31)

Förslag: Nationsmötet väljer Årsfestkommitté för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för årsfestkommittén av
Emilie Suni, Annika Tuomi, Oliver Söderström och Jenny Ek. Eftersom årsfestkommittén
redan är fullsatt kan inga fler medlemmar väljas, alltså valdes samtliga inte till
årsfestkommittén.

§19. Val av Förtjänstkommittén för 2024

Förtjänstkommittén väljs vid årsmötet. Kommittén består av inspektor som förhandsskriven
medlem samt fyra medlemmar varav en ska vara innehavare av nationens Åra. Kommitténs



uppgift är att utdela kurator Björn Halenius kamratskapspris, Gulnäbbsmärket och nationens
Åra. (Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §32)

Förslag: Nationsmötet väljer Förtjänstkommitté för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för förtjänstkommittén av
Henrik Ståhl som innehavare av åran, Rasmus Österlund, Rebecca Bergholm och Alexandra
Grandell. Mötet godkände detta och samtliga valdes till förtjänstkommittén för
verksamhetsåret 2024.

§20. Val av De Äldres Råd för 2024

De Äldres Råd består av fyra (4) till sex (6) väl förtrogna medlemmar. De Äldres Råd är ett
rådgivande organ som vid behov hjälper och understöder styrelsemedlemmar och nationen i
frågor och ärenden angående nationens planer och verksamhet där ett bredare perspektiv
behövs. (Arbetsordning för Nyländska Nationen vid Åbo Akademi r.f. §33)

Förslag: Nationsmötet väljer De Äldres Råd för verksamhetsåret 2024.

Carina Horsma meddelade att det hade kommit intresseanmälan för de äldres råd av Ines
Latvala, Felix Räykkylä, Henrik Ståhl och Mats Rosenqvist. Ines Latvala nominerade Emilie
Nordström. Hon godtog nomineringen. Mötet godkände detta och samtliga valdes till de
äldres råd för verksamhetsåret 2024.

§21. Fastställande av medlemsavgiften för det kommande verksamhetsåret

Förslag: Ordinarie och stödande medlem 10€ för ett år, 24€ för tre år. 50€ för evigt
medlemskap för alumner.

Mötet diskuterade medlemsavgiften för det kommande verksamhetsåret.

Rebecca Bergholm frågade vilken nivå övriga nationer vid Åbo Akademi har på sina
medlemsavgifter. Det konstaterades att för ett års medlemskap har Österbottniska Nationen
också 10€, Åländska Studentlaget har 7€ och Östra Finlands Nation har 5€. Rasmus
Österlund konstaterade att det knappt är någon skillnad mellan vad medlemsförmånerna
“kostar” per medlem och vad själva medlemsavgiften är. Rebecca Bergholm föreslog att
behålla den nuvarande avgiften på 10€ för ett års medlemskap men att ändra avgiften för tre
års medlemskap, eller att man alternativt skulle ändra alumnimedlemskapsavgiften. Felix
Räykkylä frågade hur många alumnimedlemskap det har sålts under året och Rasmus
Österlund svarade att endast ett medlemskap har sålts och att det alltså inte skulle vara
aktuellt att höja avgiften för det. Emilie Jäntti konstaterade att det i gulispaketet, som det sålts
130 stycken av under det gångna året, ingår ett medlemskap och att alumninämnden har svårt
att få fler medlemmar redan i nuläget, alltså bör deras medlemskapsavgift inte höjas. Hon



fortsatte att NyläNNingen trycks i endast 50 exemplar vilket sparar pengar, alltså finns det
ingen orsak att höja avgiften för medlemskap. Hon tillade att med tanke på det politiska läget
i Finland gällande studerandes ekonomi är detta inte aktuellt just nu.

Mötet beslutade att behålla avgifterna för medlemskap samma som förut.

Beslut: Medlemsavgifterna för det kommande verksamhetsåret beslöts enligt följande: Avgift
för ordinarie och stödande medlem 10€ för ett år, 24€ för tre år. Avgift för evigt medlemskap
för alumner 50€.

§22. Genomgång av förslag för jämlikhetsplan

Styrelsen har förverkligat en jämlikshetsplan enligt det som bestämts på ett tidigare

nationsmöte. Emilie Jäntti presenterade planen och gick igenom den. Hon föreslog att planen

skulle träda i kraft 1.1.2024 och detta godkändes av mötet.

Mötet diskuterade jämlikhetsplanens innehåll och förslag på ändringar. Jenny Ek föreslog att

under definitioner lägga till “och någon annan personlig orsak” eller liknande formulering för

att inte utesluta någon eller något i planen.

Felix Räykkylä föreslog att ändra “kräva att personen avlägsnar sig” istället för “be att

personen avlägsnar sig”. William Lindholm begärde att det enligt planen skriftligt ska

meddelas varför man blir ombedd att lämna ett evenemang.

Jenny Ek föreslog att “främja jämlikhet” bör omformuleras. Henrik Ståhl föreslog att ändra

det till trygghetsfrämjande arbete. Rebecca Bergholm frågade om framtida ändringar i planen

också ska bli godkända på nationsmöten med enkel majoritet.

Jenny Ek föreslog att lägga till att jämlikhetsplanen kompletterar ÅAS uppförandekod.

Mötet godkände samtliga förslag på ändringar och godkände styrelsens förslag till

jämlikhetsplanen.

Patricia Ståhlberg lämnade mötet klockan 20.36. Hon anlände tillbaka till mötet klockan

20.45.



Mötet bestämde att hålla en paus från mötet klockan 20.48. Mötet fortsatte klockan 20.59.

Simon Hansson, Daniel Lundén, Ella Lindqvist, Jacob Österman och William Lindholm

avlägsnade sig från mötet under pausen.

§23. Genomgång av förslag för miljöplan

Emilie Jäntti presenterade styrelsens förslag på en miljöplan och gick igenom den. Hon

föreslog att planen skulle träda i kraft 1.1.2024 och detta godkändes av mötet.

Mötet diskuterade miljöplanens innehåll och förslag på ändringar. Patricia Ståhlberg

konstaterade att det används plastglas under evenemang. Emilie Jäntti svarade att det inte

finns några miljövänliga alternativ till plastmuggar, utan att det ska strävas efter att använda

så miljövänliga alternativ som möjligt. Rebecca Bergholm föreslog att ändra ordet

“tillgångar” till “egendom”. Mötet godkände detta förslag till ändring.

Mötet godkände styrelsens förslag på miljöplan.

§24. Instiftning av arbetsgrupp förverkligande av ordningsreglement för Nyländska

Nationen

Detta ärende behandlades under höstmötet. I arbetsgruppen är sittande kurator och

skattmästare för verksamhetsåret färdigt invalda och högst 7 medlemmar kan ytterligare

väljas varav det ännu ryms 3 medlemmar till. Ines Latvala, Linda-Maria Frantz och Rebecca

Bergholm nominerade sig själva. Mötet godkände detta och samtliga valdes till arbetsgruppen

för förverkligande av ordningsreglement.

Emilie Jäntti föreslog att ett förslag på ordningsreglementet presenteras på vårmötet istället

för revisionsmötet. Mötet godkände detta.

§25. Övriga ärenden

Inga övriga ärenden.



§26. Meddelanden

- Carina Horsma meddelade att det nästa vecka ordnas en “sy på halaren” nationskväll,
isvak den 7.12, Julgasquen den 9.12 vart anmälan öppnas inom kort, den sista
kanslituren den 13.12. Hon tillade att det också är ett funktionärssevenemang på
kommande.

- Årsfestmarskalkerna meddelade att NN även i år åker och inventerar för butiker i
Nyland och att det finns plats att komma med till Ingå och Sjundeå. För detta finns en
anmälningsblankett där man kan anmäla sig. Genom detta förtjänar nationen pengar
för att ordna årsfest i mars.

§27. Mötets avslutande

Mötet avslutades klockan 21.28.

___________________________ ____________________________

Carina Horsma, kurator 2023 Emma Nordlund, sekreterare 2023

_____________________________ ______________________________

Jenny Ek, protokolljusterare Fredrik Blomquist, protokolljusterare


